
 

 

Friskis & Svettis avd Bærum 

Referat styremøte 
 

 

 

Til stede: Martine Solberg, Aina Eggen, Brit Stavik, Christoffer Johansson, Janne Distad, Michel Mateos, Tobias Alfsen, Inger Louise Stange, Malene Juliette 
Myrenge  og Elisabeth Sageng 
Avholdt: 20.4.20 
Referent: Elisabeth Sageng  
Neste møte: onsdag 29.4 kl 17.00 
 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

1. Innkalling, agenda og 
referat 
 

Godkjent  
Møtet ble avholdt via Teams 
 

 

2. Kort presentasjon av nytt 
styre 

Alle styremedlemmer presenterte seg. Spesielt velkommen til Inger Louise og Malene! Og tusen takk for 
alt godt arbeid, Kristiane! 
 

 

3.  Daglig leder 
 
 
 
 
 
 
 
 
Følge opp de ansatte 

• Pr 20.04  er det 21 personer som har fryst og 61 personer som har sagt opp avtalene sine. 

• Saldo på konto 1,1 mill, utgifter er i hovedsak lønn og husleie 

• Idrettens online - presenterer systemet sitt denne uken.  

• Støtteordninger: faller foreløpig utenfor alle ordninger. Dette er NIF også klar over. Oslo har søkt del 
av en pakke. Se eget punkt 

• Første livesending 20.04, og det gikk veldig bra. Tolv stykker deltok på Livesending. Markedsføre 
ytterligere core, flex etc fra Sverige. Viktig at vi har onlinetreninger, det gir en god positiv binding når 
vi åpner igjen.  

 
De ansatte som er permitterte følges godt opp av Janne – har tilbud om å trene på senteret under 
forutsetning at de vasker godt etter seg. Resepsjonister har egen nøkkel. Foreløpig ingen ytterligere tiltak. 

 

 

4. Tilskuddsordning Foreningen er fremdeles ikke omfattet av ordningen til tross for endringen som kom fredag 18.4.20. 
Styret vurderer det slik at vi ikke «lurer» systemet og sender inn, men avventer departementets 
behandling av disse ordningene.  
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Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

 
Styret sender inn oversikt til NIF innen fristen 21.4.20 kl 08.00 om omfang og konsekvenser i et eget 
notat.  
 

Martine, 
Brit og 
Elisabeth 

5. Evaluering årsmøtet og 
punkter til oppfølging 

• Frokost (morgenlevering) til Kristiane som takk for innsatsen i styret 

• Huske å godkjenne revisjonsberetningen i neste årsmøte 

• Enkelte sakstyper kan være vanskelig å diskutere i et årsmøte. I så tilfelle lage en arbeidsgruppe som 
forbereder saken for styret for å sikre flere vinklinger 

• I saken om livslangt medlemskap forberede saken grundig fra styrets side.  

• Huske å følge opp finansiering av gulv ved å søke Gjensidigestiftelsen, Sparebankstiftelsen v/DNB ift 
frister og dokumentasjon 

 

Martine 
«dirigent» 
Martine 
 
 
Janne 
 

6. Eventuelt Ingen punkter til eventuelt  

 
 


